
Tekst in Raadsbrief over onderwerp “toekomstplannen FrieslandCampina in 
Borculo” 
 
Tijdens de vergadering van de commissie Bestuur en Ruimte op 6 juni 2018 heeft de 

portefeuillehouder toegezegd nog nadere informatie te verstrekken over de volgende 

vragen: 

1. Waarom Gedeputeerde Staten van Gelderland bevoegd gezag zijn met 

betrekking tot de aanvragen om een omgevingsvergunning door 

FrieslandCampina?; 

2. Waarom de mogelijkheid tot het geven van advies is voorbehouden aan het 

college van burgemeester en wethouders. 

 

 

Beantwoording punt 1: 

De reden dat FrieslandCampina onder de provinciale bevoegdheid valt volgt uit de Wet 

algemene bepalingen omgevingsrecht (Wabo) en het Besluit omgevingsrecht (Bor).  

Voor inrichtingen (= bedrijven met een bepaalde milieurelevantie) in de zin van de Wet 

milieubeheer is er één bevoegd gezag voor vergunningverlening en handhaving van de 

omgevingsvergunning. Zo zijn GS het bevoegd gezag voor alle inrichtingen die voor 

specifieke activiteiten zijn aangewezen in bijlage I van het Bor. Het vervaardigen van 

melkpoeder en weipoeder boven een bepaalde productiecapaciteit valt hieronder. 

FrieslandCampina produceert in Borculo zowel melk- als weipoeder en overschrijdt die 

productiecapaciteit. GS zijn daarom in het geval van FrieslandCampina het bevoegd 

gezag voor alle omgevingsvergunningen (milieu, afwijken bestemmingsplan, bouw, etc.).  

 

Beantwoording punt 2: 

Dit is wettelijk zo bepaald. Het staat in artikel artikel. 6.1 van het Besluit omgevingsrecht. 

Verder is het zo, dat op basis van de door de gemeenteraad vastgestelde lijst van 

gevallen waarvoor een verklaring van geen bedenkingen is vereist de raad in dit geval 

geen verklaring af hoeft te geven.  

 

De portefeuillehouder heeft tijdens de vergadering verder toegezegd bereid te zijn het 

advies van het college ter bespreking te willen voorleggen aan de gemeenteraad, zodat 

de gemeenteraad zijn wensen en/of bedenkingen kenbaar kan maken.   

Zolang er geen aanvragen om omgevingsvergunning zijn ingediend, kan er 

vanzelfsprekend ook nog geen advies worden gegeven.  


